

اسم المنظمة: منظمة شار للتنمية

لمحة عن المنظمة: منظمة غير حكومية، تعمل على قضايا التنمية، والمجتمع المدني، والاستجابة للاحتياجات عبر برامج ومشاريع تهدف لدعم الاستقرار والتنمية المستدامة.

تاريخ الإعلان: 02/07/2020

تاريخ استقبال العروض :

سيتم استقبال العروض اعتبارا من تاريخ الإعلان عن المناقصة ولغاية يوم الاحد المصادف ل 12 تموز 2020 خلال ساعات الدوام الرسمي من الثامنة صباحا وحتى الساعة الرابعة مساءا بتوقيت دير الزور في مكتب المنظمة الواقع في دير الزور - جزرات - جزيرة البوحمد مقابل كازية محمود الفواز.

( في حال وجود أي استفسار عن العنوان يرجى الاتصال على الرقم التالي: 0932630898 )

تاريخ فض العروض: يوم الاثنين المصادف ل 13 تموز 2020 الساعة العاشرة والنصف صباحا

يجب على جميع الموردين أو ممثلين عن الموردين التواجد في مكتب المنظمة أو التواجد على النت يوم فض العروض الساعة العاشرة والنصف صباحا

ترفض العروض المقدمة في حال عدم تواجد المورد في مكتب المنظمة او على النت

استفسارات حول طلب عرض الأسعار: يجب ارسال الاستفسارات في موعد أقصاه يوم الجمعة المصادف ل 10/07/2020

الساعة 4.00 عصرا بتوقيت قامشلو الى البريد الإلكتروني : [shar4development@gmail.com](mailto:shar4development@gmail.com)

يمكن الحصول على أوراق التقديم للمناقصة ( استمارة عرض السعر ) في:

مكتب المنظمة في دير الزور - جزرات - جزيرة البوحمد مقابل كازية محمود الفواز

## موضوع المناقصة: مستلزمات دعم انتاج البطاطا

## تفاصيل المناقصة:

## أولا : تقاوى البطاطا

| المادة        | المواصفات  | الكمية | الوحدة |
|---------------|--|--------|--------|
| تقاوى البطاطا | بذار بطاطا - وليد اول - انتاج محلي ناتج عن صنف اجنبي واحد -<br>متماثلة في اللون الخارجي والداخلي - نسبة الاصابة الميكانيكية لا تزيد<br>عن 3 %- نسبة الامراض لا تزيد عن 5 %- وزن الدرنة لا يقل عن 40<br>غرام ولا يزيد عن 120 غرام | 45,000 | كغ     |

مكان التسليم : مستودعات المنظمة في دير الزور - جزيرة البوحمد

ملاحظة: يجب على الموردين تقديم عينة ( ترفض العروض المقدمة من دون عينات )

## ثانياً: الأسمدة

| المادة                 | المواصفات  | الكمية | الوحدة |
|------------------------|--|--------|--------|
| سماد متوازن (20-20-20) | سماد متوازن يحتوي على العناصر الكبرى بنسبة (20-20-20) – مضاف له عناصر صغرى بشكل صلب معبأة في أكياس سعة 10 كغ أو أكثر - تاريخ الصلاحية لا تقل عن ثمانية أشهر              | 4500   | كغ     |
| سماد عالي البوتاس      | سماد عالي البوتاس – يحتوي على العناصر الكبرى بنسبة (30-10-10) مضاف اليه عناصر صغرى بشكل صلب معبأ في أكياس سعة 10 كيلو غرام أو أكثر- تاريخ الصلاحية لا تقل عن ثمانية أشهر | 4500   | كغ     |

مكان التسليم : مستودعات المنظمة في دير الزور – جزيرة البوحميد

## ملاحظات:

- يجب التقديم على كامل المواد المذكورة أعلاه ( السلة غير مجزأة)
- يجب على المورد تقديم عينة ( ترفض العروض المقدمة من غير عينات)

ثالثاً: الأحماض والمبيدات

| الوحدة | الكمية | المواصفات   | المادة                           |
|--------|--------|---|----------------------------------|
| كغ     | 90     | عناصر صغرى رش ورقي- معبأة في ظروف مغلقة 50 او 100 أو 200 غرام - تاريخ الصلاحية لا تقل عن سنة - يحتوي على أربعة عناصر صغرى من العناصر التالية: Fe - -B-Zn- Mo - Cu-Mg- Mn ( حديد - موليبيدوم - زنك - بورون - منغنيز - مغنزيوم - نحاس ) | عناصر صغرى                       |
| كغ     | 112.5  | مبيد فطري للفحة المبكرة والمتأخرة - المادة الفعالة ( مانكوزيب - ميتالاكسيل) - مدة الصلاحية لا تقل عن ستة أشهر   | مبيد فطري                        |
| كغ     | 225    | أحماض أمينية على شكل صلب - تاريخ الصلاحية لا تقل عن سنة- نسبة الأحماض الامينية لا تقل عن 25 %   | أحماض أمينية                     |
| كغ     | 225    | مبيد فطري ( توبسين أو ما يعادلها) - المادة الفعالة ثيوفانات الميثيل - تاريخ الصلاحية لا يقل عن سنة  | مبيد فطري (توبسين أو ما يعادلها) |
| لتر    | 450    | أحماض عضوية على شكل سائل يحتوي على حمض الفوليك وهيوميك أسيد - تاريخ الصلاحية لا تقل عن سنة  | أحماض عضوية                      |

مكان التسليم : مستودعات المنظمة في دير الزور - جزيرة البوحمد

ملاحظات:

- يجب التقديم على كامل المواد المذكورة أعلاه ( السلة غير مجزأة)
- يجب على المورد تقديم عينة ( ترفض العروض المقدمة من غير عينات)

### معايير التقييم:

- **الناحية الفنية :** يتم تقييم العروض من الناحية التقنية عن طريق فحص العينات المقدمة من قبل الموردين ويتم التقييم ع اساس مقبول أو مرفوض ( العروض المرفوضة من الناحية التقنية يتم استبعادها ولا يتم فتح العرض المالي )
- **فترة التسليم:** يجب على جميع الموردين توريد المواد خلال فترة أقصاها 15 يوم ( خمسة عشر يوما ) من تاريخ توقيع العقد ( **ترفض العروض المقدمة لفترة توريد أكثر من 15 يوما** )
- **السعر:** ستقوم منظمتنا بمقارنة أسعار مقدمي العروض الذين قدمو عروض تفي أو تتجاوز معايير القبول للعوامل الفنية وفترة التسليم المناسبة واختيار مقدم العرض الذي قدم ادنى سعر معقول وواقعي.

### شروط تسليم العروض:

- يجب ان يكون العرض المالي موجودا ضمن ظرف مختوم عليه اسم المورد مع رقم الهاتف .
- يجب ذكر كامل المواصفات مع الكمية والسعر بالدولار الأمريكي (ترفض العروض المقدمة بعملة غير الدولار الامريكي).
- لا يسلم الطرف الا في مكتب المنظمة في دير الزور وفق العنوان المذكورة أعلاه حصريا ويوضع في الصندوق المخصص لاستقبال العروض.

### شروط على الجهة المقدمة للعرض:

- ارسال ملف الجهة المقدمة ضمن ظرف مختوم (السيرة الذاتية).
- يجب أن تكون الجهة المقدمة مرخصة من قبل الإدارة الذاتية.
- يجب على جميع الموردين التواجد في مكتب المنظمة يوم فض العروض أو متواجدين على النت وفق التاريخ والوقت المذكور أعلاه.
- لا تعتبر هذه المناقصة الزاما من المنظمة بالشراء.

**Name:** SHAR for Development Organization

**About the organization:** a non-governmental organization working on development issues, civil society, and meeting needs through programs and projects aimed at supporting stability and sustainable development.

**Announcement Date :** 02/07/2020

**The date for opening offers:** on Wednesday, July 13, 2020 at 10:30 am

All suppliers or representatives of suppliers must be present at the organization's office or be present on the Internet on the day opening the offers at 10:30 am

Offers are rejected if the supplier is not present in the organization's office or on the Internet

**Date of receiving the bids:**

The bids will be received starting from the date of the tender announcement until Sunday 12/07/2020, during the official working hours from 8:00 am. to 4:00 pm. Qamishli time-at the organization office in Deir ez-Zor- Jezzrat – AlBohameed - Opposite of Mahmoud Al-Fawaz Gaz Station.

(If there are any inquiries about the address, please call this number 0932630898)

**Inquiries about the quotation request:** Enquiries must be sent by up to Friday ,10/07/2020

At 04:00 pm-Deir ez-Zor time- to the following email: [shar4development@gmail.com](mailto:shar4development@gmail.com)

**Application papers for the tender can be obtained (quotation form) annexed in the advertisement at:**

-The organization's office in Deir ez-Zor - Jezzrat – AlBohameed - Opposite of Mahmoud Al-Fawaz Gaz Station.

**Tender's subject: Potatoes Production Support****Tender's Details****First: potato seeds**

| <b>Unit</b> | <b>Quantity</b> | <b>Specifications</b>  | <b>Item</b>         |
|-------------|-----------------|--|---------------------|
| <b>Kg</b>   | <b>45000</b>    | Potato seeds - first hybrid – local production resulting from one foreign type - identical in the external and internal color - the percent of mechanical injury does not exceed 3% - the disease percentage does not exceed 5% - the weight of the tuber is not less than 40g and not more than 120 g | <b>potato seeds</b> |

**Place of delivery:** The organization's warehouses in Deir ez-Zor – Jezzrat – Al Buameed

**Note:** Suppliers must provide a sample,)offers without samples are rejected)

**Second: Fertilizer**

| Unit | Quantity | Specifications  | Item                            |
|------|----------|---|---------------------------------|
| Kg   | 4500     | Balanced fertilizer contains the major elements in a percentage (20-20-20) - Added to it solid micro elements packed in bags of 10 kg or more - The validity date is not less than eight months.      | Balanced fertilizer ( 20-20-20) |
| Kg   | 4500     | High- Potassium Fertilizer - Contains major elements in a percentage (10-10-30) added to it solid micro elements and packed in bags of 10 kg or more. The validity date is not less than eight months | High-potassium fertilizer       |

**Place of delivery:** The organization's warehouses in Deir ez-Zor – Jezzrat – Al Buameed

It should be applied for all the items mentioned above (the basket is not fragmented)

**Suppliers must provide a sample (offers without samples are rejected)**



### Third: Acids & pesticides

| Unit  | Quantity | Specifications   | Item                             |
|-------|----------|--|----------------------------------|
| Kg    | 90       | Micro elements Paper spray - packed in bags conditions 50, 100 or 200 g - The validity date is not less than one year- Contains four micronutrients from the following elements: Fe -B-Zn- Mo -Cu-Mg- Mn (Iron - Molybdenum - Zinc - boron - manganese - magnesium - copper) | Micronutrients                   |
| Kg    | 112.5    | Fungicide for early and late blight - active substance (mancozep - metallaXil) The validity date is not less than six months   | Fungicide (RESOLUX + METALAXYLE) |
| Kg    | 225      | Solid Amino acids – the validity date not less than one year, Amino acids percentage not less than 25%   | Amino acids                      |
| Kg    | 225      | Fungicide_ The active substance methyl thiophanat - the validity date is not less than one year  | Fungicide (Topsin)               |
| Liter | 450      | Organic acids liquid contains (Folic acid – Humic acid )<br>Expiration date: not less than one Years   | Organic acids                    |

**Place of delivery:** The organization's warehouses in Deir ez-Zor – Jezzrat – Al Buameed

It should be applied for all the items mentioned above (the basket is not fragmented)

**Suppliers must provide a sample or a picture of it (offers without samples are rejected)**

**Evaluation Criteria:**

- **Technical:** the offers are evaluated technically by examining the samples submitted by the suppliers and the evaluation is on an acceptable or rejected basis (offers rejected technically are excluded and the financial offer is not opened)
- **Delivery period:** All suppliers must supply the materials within a maximum period of 15 days (fifteen days) from the date of signing the contract (offers submitted for a supply period of more than 15 days are rejected)
- **Price:** Our organization will compare the prices of the bidders who submitted offers that meet or exceed the acceptance criteria for technical factors and the appropriate delivery period and choose the bidder who provided the lowest reasonable and realistic price

**Terms of delivery of offers:**

- financial offer must be within a sealed envelope with the supplier's name and the phone number.
- the full specifications must be stated with quantity and price in US dollars (offers in non-US dollars are rejected) (financial offer annex)
- The envelope shall be delivered only in the office in Deir ez-Zor according to the above-mentioned organization address and placed in the fund for receiving offers.

**Terms on the applicant:**

- Send the file of the applicant within a sealed envelope (CV)
- The applicant must be licensed by self-administration.
- The organization has the right to cancel the tender unconditionally.
- All suppliers must be present at the organization's office on the day opening the offers or be online, according to the date and time mentioned above.
- This tender is not obligatory by the organization to purchase